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Geachte raad, 
 
Woensdag 11 september verscheen in de media het bericht dat de gemeente Amsterdam de 
mogelijkheid van een samenwerking in HVC-verband wenst te onderzoeken. HVC heeft 

eveneens op woensdag 11 september de aandeelhouders hierover onderstaand memo 
verstuurd:  
 
"Gemeente Amsterdam wenst de mogelijkheid van samenwerking in HVC-verband te 
onderzoeken  
 
HVC en de gemeente Amsterdam hebben recentelijk gesproken over oplossingsrichtingen voor 

de problematiek rond AEB. Daarbij is ook de ‘publieke route‘ als mogelijkheid aan de orde 
gekomen.  
 
Op verzoek van de gemeente heeft HVC een toelichting gegeven op de wijze waarop het HVC-
model werkt: een nutsbedrijf van en voor gemeenten en waterschappen, gericht op de 

uitvoering van maatschappelijke opgaven op het gebied van afval/grondstoffen, slib en 

duurzame energie. Op de vraag van de gemeente of haar activiteiten op het gebied van 
afvalverwerking en warmtelevering aan HVC kunnen worden overgedragen, heeft HVC 
toegelicht dat wanneer de gemeente zou kiezen voor een dergelijke samenwerking in HVC-
verband, daarvoor belangrijke vereisten gelden. Daartoe behoren:  

1. de gemeente zal als aandeelhouder dienen toe te treden tot HVC, met alle 
bijbehorende rechten en plichten, zoals de inbreng van restafval en GFT tegen de 
daarvoor geldende uniforme verwerkingstarieven, alsmede het mede borg staan voor de 

leningen die dienen ter financiering van de collectieve activiteiten;  
2. de door de aandeelhouders van HVC vastgestelde strategie met betrekking tot 
afval/grondstoffen, slib en duurzame energie zal moeten worden onderschreven;  
3. inbreng van de verbrandings- en warmte-activiteiten door Amsterdam zal ook voor de 
bestaande aandeelhouders van HVC aantrekkelijk moeten zijn. Dat betekent onder meer 
dat de financiële ratio’s van HVC stabiel moeten blijven en bij voorkeur verbeteren 
vanwege de inbreng. Een eventuele samenwerking zal dus moeten leiden tot een 

versterking van HVC als geheel;  

4. HVC is bereid een bijdrage te leveren aan het oplossen van de problematiek rond 
AEB, maar eventuele risico’s dienen te zijn beheerst alvorens hieraan invulling kan 
worden gegeven.  

 
Vandaag heeft het college van Amsterdam besloten de mogelijkheid van samenwerking in HVC 

verband te willen onderzoeken.  
Uit dit onderzoek zal voor HVC en de gemeente moeten blijken of de uitgangspunten van de 
samenwerking daadwerkelijk kunnen worden gerealiseerd. Alleen dan zal HVC aan de 
aandeelhouders een voorstel voorleggen om tot zo’n samenwerking te besluiten." 
 
 
 

 



Wij zullen scherp zijn op hetgeen in de memo is benoemd. Een zorgvuldig 

besluitvormingsproces hieromtrent staat voor ons voorop. De statutaire beslissingsbevoegdheid 
over het al dan niet toetreden van een nieuwe aandeelhouder ligt bij ons en de andere 
gemeenten en waterschappen die momenteel aandeelhouder zijn van HVC. Een dergelijk 

voorstel is op dit moment niet aan de orde. Er zal eerst nader onderzoek moeten worden 
gedaan.  
 
Voorop staat dat tenminste de vastgestelde strategie van HVC in tact dient te blijven, 
waaronder een organisatorisch en financieel verantwoorde voortzetting van de duurzame koers. 
Verder moeten de financiële ratio’s van HVC gelijk blijven of verbeteren en de risico’s rond AEB 
niet worden afgewenteld op de bestaande aandeelhouders van HVC. 

 
Vrijdag 20 september belegt HVC een bijeenkomst voor aandeelhouders. Wij zijn hierop 
aangesloten via de gemeenschappelijke regeling Gevudo.  

 


